



## Play Away Au Jeu!

### RETURN TO COMPETITIVE GOLF

The first OVGA event is just around the corner – Men’s and Women’s Field Day at eQuinelle July 6<sup>th</sup> (registration closes June 25<sup>th</sup>). To say that the year hasn’t quite gone as planned could definitely be classified as an understatement – tournaments cancelled, tournaments re-scheduled, new tournament protocols. It has been a challenge, but that is alright because we are almost back. And while there will be some new procedures and considerations to keep in mind, it is all in order to ensure a safe and enjoyable atmosphere for everyone.

To get a sense of what to expect, here are some reference documents – [2020 COVID-19 Special Local Rules](#), [Golf Ontario Return to Play Protocols](#), [Golf Quebec’s Organization Guide for Golf Competitions](#). For the latest on protocols for OVGA events, visit [www.ovga.org](http://www.ovga.org) or [tournament info pages on BlueGolf](#).

### LES COMPÉTITIONS DE GOLF SONT DE RETOUR

Le premier événement de l’OVGA approche à grands pas : la ronde désignée des hommes et des femmes se tiendra à eQuinelle le 6 juillet (les inscriptions se terminent le 25 juin). Dire que l’année ne s’est pas tout à fait déroulée comme prévu pourrait certainement être considéré comme un euphémisme - tournois annulés, tournois reprogrammés, nouveaux protocoles de tournois. Cela a été un défi, mais c’est bien ainsi, car nous sommes bientôt de retour sur le terrain. Même s’il y aura de nouvelles procédures et des consignes à garder à l’esprit, tout cela a pour but d’assurer une atmosphère sécuritaire et agréable pour tout le monde.

Pour avoir une meilleure idée de ce qui vous attend, voici quelques documents de référence - [COVID-19 Règles locales spéciales 2020](#), [Golf Ontario Return to Play Protocols](#), [Guide d’organisation des compétitions de golf de Golf Québec](#). Pour connaître les derniers protocoles relatifs aux événements de l’OVGA, visitez le site <https://www.ovga.org/fr> ou [les pages d’informations de chaque tournoi sur BlueGolf](#).

Get all your OVGA news at:  
[www.OVGA.org](http://www.OVGA.org)

## Upcoming Events ▪ Événements à venir

- [Men's A, B, Sr Field Day & Alexander of Tunis Qualifier](#) - eQuinelle (July 6th)
  - Registration Deadline June 25th **(TODAY!!)**
- [Women's Field Day](#) - eQuinelle (July 6th)
  - Registration Deadline June 25th **(TODAY!!)**
- [Men's A, B, Sr Field Day & Alexander of Tunis Qualifier](#) - Rockland (July 13th)
  - Registration Deadline July 2nd
- [Junior City & District Championship](#) - Gatineau & Mississippi (July 19 & 24th)
  - Registration Deadline July 11th
- [Senior Men's Championship](#) - Upper Canada & Eagle Creek (July 20-21)
  - Registration Deadline July 9th
- [Senior Women's Championship](#) - Eagle Creek (July 21)
  - Registration Deadline July 10th
- [Men's City & District Championship](#) - Marshes, Carleton, & Rideau View (July 26-28)
  - Registration Deadline July 15th
- [Women's City & District Championship](#) - Kanata & Carleton (July 26-27)
  - Registration Deadline July 15th

## News ▪ Nouvelles

### OVGA Supporting Family Fun Days

We know these have been trying times. So, we are hoping that some OVGA Family Fun Days can help. The idea is simply to get parents or guardians (over 18 years of age) and their kids (18 years or younger) out to the course to play and have some fun. OVGA has organized three events: Eagle Creek (July 4th) eQuinelle (Jul 20th), and The Marshes (date TBD).

If you are interested in playing or want more information, contact the OVGA Junior Tournament Director at [juniors@ovga.org](mailto:juniors@ovga.org). We look forward to seeing you out!

## L'OVGA soutient les journées de divertissement en famille

Nous savons que les temps sont difficiles. Nous espérons donc que certaines journées de divertissement en famille présentées par l'OVGA pourront vous aider à garder le sourire. Le but est simplement d'amener les parents ou les tuteurs (de plus de 18 ans) et leurs enfants (de 18 ans ou moins) sur le terrain pour jouer et s'amuser. L'OVGA a organisé trois événements : Eagle Creek (4 juillet), eQuinelle (20 juillet) et The Marshes (date à déterminer).

Si vous souhaitez jouer ou obtenir de plus amples informations, contactez le directeur des tournois juniors de l'OVGA par courriel : [juniors@ovga.org](mailto:juniors@ovga.org). Nous vous attendons avec impatience!

---

## Don't Forget About the New OVGA Player Promotion Program for the 2020 Golf Season

Earlier this year the OVGA announced several new player promotions available to golfers this season. Check them out:

- **New Player / Mentor Program** - Invite a friend, and both the "New Player" and "Mentor" get a \$20 discount off their entry fees.
- **Home Course Member Savings** - Save \$25 on your entry if you are a member of the host club.

Get more details at [www.ovga.org/tournaments](http://www.ovga.org/tournaments).

## N'oubliez pas le nouveau programme de promotions offertes aux joueurs de l'OVGA pour la saison de golf 2020

Au début de l'année, l'OVGA a annoncé de nouvelles promotions offertes aux golfeurs cette saison. Découvrez-les:

- **Programme pour les nouveaux golfeurs et leurs mentors** - Invitez un ami, et le « nouveau joueur » ainsi que son « mentor » bénéficieront tous les deux d'une réduction de 20 \$ sur leurs frais d'inscription.

- **Économie pour les membres du club hôte** - Économisez 25 \$ sur votre inscription si vous êtes membre du club hôte.

Pour obtenir de plus amples informations, visitez <https://www.ovga.org/fr-tournois>.

---

## **Flagstick Magazine (June 2020) – Delivered Right to your Inbox**

While clubhouses are still closed, Flagstick Magazine continues to keep golfers informed – through its digital edition.

Access your copy with the link below:

[https://www.flagstick.com/digitalissues/fgmdigi\\_2020/fgmjune2020digi/](https://www.flagstick.com/digitalissues/fgmdigi_2020/fgmjune2020digi/)

---

**Get involved with your local golf association.  
Find out how to volunteer at:  
[www.OVGA.org/volunteer](http://www.OVGA.org/volunteer)**

---

*Copyright © 2020 OVGA, All rights reserved.*

**Our mailing address is:**

OVGA

PO Box 23048

Ottawa, ON K2A 1H1.